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2012Z04753 

Vragen van de leden Biskop en Joldersma (beiden CDA) aan de minister van 
Onderwijs, Cultuur en Wetenschap en de staatssecretaris van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over een tekort aan stageplekken in het 
mbo (ingezonden 9 maart 2012). 

Vraag 1
Bent u op de hoogte van het artikel «Tekort aan stageplekken dreigt in het 
mbo»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat het tekort aan stageplaatsen in de sector zorg en 
welzijn opvallend is, mede omdat men daar in de zeer nabije toekomst 
duizenden extra mensen nodig heeft? 

Vraag 3
Hoe staat het dalende stageaanbod in relatie tot het dalende aantal leerlingen 
bij o.a. opleidingen tot verpleegkundige en verzorgende? Op welke wijze 
denkt u de situatie te kunnen keren? 

Vraag 4
Hoe verklaart u het geringe aantal stageplaatsen? 

Vraag 5
Bent u ervan op de hoogte dat de kenniscentra Savantis en Calibris aangeven 
dat er voldoende leerbedrijven zijn, maar dat zij óf niet allemaal als zodanig 
actief zijn óf te weinig armslag hebben om studenten te begeleiden? Hoe 
denkt u bedrijven en instellingen te stimuleren om meer stageplekken te 
bieden? 

Vraag 6
Ziet u net als in 2009 mogelijkheden om tot een Actieplan Jeugdwerkloosheid 
te komen waarbij werkgevers en werknemers geld beschikbaar stelden uit de 
opleidingsfondsen van de verschillende sectoren om het aantal stageplaatsen 
op peil te houden? Zo ja, welke? Zo nee, waarom ziet u geen mogelijkheden? 

1
 Het Financieele Dagblad, 7 maart 2012.
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Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van het lid Çelik 
(PvdA), ingezonden 9 maart 2012 (vraagnummer 2012Z04752)
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